
  

 

 

Motion om kameror på kommunens grund- och 
gymnasieskolor 
Borlänge kommun äger ett antal fastigheter där skollokaler finns belägna. Dessa 
representerar ett betydande värde som är borlängebornas egendom. Borlänge kommun har 
haft återkommande problem med skadegörelse vilket åsamkat skattebetalarna stora 
kostnader Att ha tillgång till goda skollokaler är en viktig del i att uppnå de kunskapsmål som 
skolan ska uppfylla. I det fall lokalerna kommer till skada äventyras möjligheterna att ge 
eleverna förutsättningar för en god undervisning. Kommunen står inför en situation där 
tryggheten för skoleleverna och lärarna äventyras.  

Vi moderater ser ett behov av ett antal åtgärder för att öka tryggheten i kommunen. Det vi ser 
som en nödvändig åtgärd är att utrusta samtliga skollokaler med kameraövervakning. Det 
finns tydliga bevis att kameraövervakning är ett effektivt och kraftfullt verktyg för att 
förebygga, bekämpa och klara upp brott.  

Kameraövervakning har en avskräckande effekt och minskar störningar och brott. När 
skollokaler skadas skapas förutom ökad otrygghet även problem att bedriva skolundervisning 
vilket drabbar skolelever som behöver lokalerna för att kunna bedriva en bra undervisning.   

Borlänge kommun har utöver befintliga skollokaler som utgör tillgångar på flera hundra 
miljoner ett behov av nyinvestering av fler skollokaler. Vi pratar då om investeringar på 
ytterligare flera hundra miljoner. Att i det läget inte säkerställa att dessa egendomar bättre 
skyddas mot angrepp skulle vara ansvarslöst.  

Mot bakgrund av ovanstående yrkar därför Moderaternas fullmäktigegrupp  

x att samtliga kommunala skollokaler ska utrustas med kameraövervakning. 

Ulrik Bergman (M) 

På fullmäktigegruppens vägnar 
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